
L – FAKTOR  
Že jsem se zase nechal přemluvit. Mám popsat dojmy z hlavně pěvecké soutěže L–FAKTOR (ani vlastně 

nechápu název), která mi silně připomíná televizní SuperStar. Od doby, kdy v ní zpívala lubská Lenka 

Gotthardová, tuhle soutěž nesleduji. Zpěv mám sice rád, ale vadí mně tam to klábosení od moderátorů 

a porotců a také přímo hokejové či fotbalové fandění publika i během zpěvu. Asi už jsem na to starý. 

A podobné to bylo i v lubské soutěži. Loňský 

moderátor Oto Teuber se každého soutěžícího 

včetně těch nejmenších ptal, jestli už mají kluka 

nebo holku. Letos předsedkyně poroty Marcela 

Březinová většinou těžko hledala slova, jak zpěváka 

citlivě a pokud možno bezbolestně ohodnotit. Ani se 

jí nedivím. Z té přibližně patnáctky soutěžících by 

podle mne měla šanci v televizní SuperStar pouze 

Markéta Malčeková. Jediná byla suverénní 

v chování před plným sálem a bez trémy v hlase. 

Velké plus si u mě získala většina soutěžících 

s českými a slovenskými texty.  

V taneční kategorii jsem byl překvapen 

choreografií, když malým klukům „předepsala“ sahání na poklopec podle vzoru M. Jacksona. U něho mi 

to nevadí, u dětí se mi to zdálo nepřirozené. A potom ten kravál hudebního doprovodu. Jestli při těchhle 

decibelech trénují a soutěží, pak jim zdravý sluch dlouho sloužit nebude.  

Hudební skupina Spocenej nanuk hrála standardně, 

příjemným překvapením byla obměna repertoáru. „Velká 

noc“ už mi dlouho drásala nervy.  

Zatímco u zpěváků se dají celkem snadno rozpoznat rozdíly 

ve výkonu a je tedy možné je hodnotit, kategorie výtvarnou, 

fotografickou a rukodělnou bych nejspíš do soutěže 

nedával. Netroufl bych si srovnávat makrofotografie, 

reportážní fotky, krajiny a jiné záběry. Stejně tak obrazy – 

někomu se líbí víc zátiší, jinému portréty. To samé platí 

i pro techniku malby. Podobně to vnímám u vyšívání 

obrázků, ornamentů a pletení svetrů. Co je těžší, pracnější, 

umělečtější? Proto jsem na svůj hlasovací lístek napsal, že 

dávám bod každému vystavujícímu. Tyhle kategorie bych nechal jako nesoutěžní přehlídku. Přesto mě 

velmi mile překvapili Jaroslav Šibal (z Brna?) a paní Džudžová z Aše.  

Ještě si dovolím poznámku k městskému plesu. Po přečtení článku Mgr. Hrabovské jsem se začetl do 

neoficiálního fóra města. Jeden anonym píšící v ženském rodu (přezdívku už jsem zapomněl) byl 

zvědavý, co hudbě na plesu říkám já. Až mě ta dotyčná či dotyčný potká na ulici, ať se ohlásí, že to je on 

a můžeme o tom debatovat. Já na plesy nechodím, ale abych se úplně nevyhýbal odpovědi: myslím si, že 

i když jsou muzikanti profesionálové, nemohu čekat od cimbálovky například repertoár ABBY, od 

beatové skupiny Vacka nebo Vejvodu a od dechovky pop. Podle hudby, jakou chci slyšet, vyberu kapelu. 

Howgh, domluvil jsem.  

Jindřich Desort 

Červen 

2011 

 

Ročník XVIII Cena 4, - Kč 



Lubský zpravodaj červen 2011 strana 2 

Prvňáci na čtenářské soutěži 
ve Skalné 

V květnu se zástupci první třídy Eliška Soukupová a Filip Plíhal 
zúčastnili čtenářské soutěže ve Skalné, která byla organizována na 
téma Zdeněk Miller. Celé soutěžní klání bylo tedy zaměřeno 
především na pohádky o krtečkovi, jejichž autorem je právě kreslíř 
Zdeněk Miller. Naši reprezentanti si vedli velice úspěšně. Filip 
Plíhal obsadil druhé a Eliška Soukupová třetí místo. Blahopřejeme.  

Mgr. M. Hrabovská 
 

Komunikace po internetuKomunikace po internetuKomunikace po internetuKomunikace po internetu    
,,Tu matiku se naučím až potom...“ říká v dnešní době asi každý teenager vlastnící počítač, přes který komunikuje 
se sexy luxusními roštěnkami nebo nagelovanými blonďatými šamponky. Kam se mám na své nové vzkazy 
a zprávy tipu: "Si fakt kus, zlato..." podívat dřív? Na lide.cz a badoo? Vlastně jsem úplně zapomněla na toho 
"vymazlenýho a šukézního“ kluka, který chce moji nahou fotku. Nebo snad půjdu na facebookovou zeď, kde budu 
komentovat statusy mých “best friends“ střídajícími se velkými a malými písmenky? Nebylo by ale lepší vzít míč 
a jít si s kluky zakopat nebo si s holkami vyjet na kole? Určitě! Kdo tyhle klišé ale uskuteční? Na tolik vynaložené 
síly je naše generace až příliš líná. Před třiceti lety tomu bylo však jinak. Celé party dětí se scházely každodenně 
venku, kde prožívaly zážitky, na které rády vzpomínají a nikdy na ně nezapomenou. Ti lidé byli jiní po psychické 
stránce, ale i po fyzické. 
Ti, kteří si dnes na internetu hrajou na vašeho nejlepšího přítele, ale ve škole a venku vám nemají co říct a sotva vás 
pozdraví, asi nemají dostatečně velké sebevědomí a stydí se za své pravé já. Chtějí být součástí toho pomyslného 
“skvělého“ světa, ve kterém jsou všichni zlatíčka. Celé dny sedí, nebo v horším případě leží s notebookem v posteli 
a cpou se vynikající čokoládou Milkou, o které hned musí napsat status a vyfotit se s ní. Docela mě mrzí, že jsou 
moji vrstevníci na internetu, který je jako vteřinové lepidlo, závislí. Naši rodiče, prarodiče a ostatní předkové také 
žili bez počítače a neměli se špatně. Poslední dobou se snažím omezit čas, který strávím chatováním. Nejde jen 
o to, že by se ze mě mohlo stát monstrum vážící 200 kg, které nepoznalo pravý život, ale mohla bych při “troše“ 
štěstí narazit například na pedofila nebo na další odporná stvoření, která by mě mohla obtěžovat, ale moc se mi to 
zatím nedaří. Jdu si pro foťák, skvělou čokoládu Milku, lehnu si do postele, ve které se vyfotím a na zeď facebooku 
napíšu, že jsem právě dopsala úvahu. Markéta Kyseláková 
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Letošního prvomájového turistického pochodu se zú
restaurace Kozabar a v pomyslném smě
vrátili zpět. Díky nádhernému počasí vid
předčasně rozkvetlé jaro jim nabídlo širokou škálu zel
rozkvetlé koruny dřevin. Zvláště němeč
Z dvaadvaceti domácích a jednoho chebského turisty byl nejstarším ú
75 křížky. Jeho věk však trumfli 81letá Luise Jahn a celkov
z Markneukirchenu. Nepočítám-li „stálé“ turisty z Wernitzgrünu, Erlbachu a zmín
také dálkošlapové z Adorfu, Zwoty, Breitenfeldu, Schönecku a Oelsnitz. Jediné prvenství jsme získali v kategorii 
nejmladších: celou trasu na tatínkových zádech prohopsala dvouletá Nikol 
svých čtyřletá Kristýnka Opavová. Většina startujících z
Vyhlídalovi.  
Příprava pochodu se neobešla bez finan
Vlasty Tomanové, Josefa Holpucha ml. a Jana Kreuzingera. Zvláštní pod
a Vladimíru Glázrovým. Bez pomoci Kristiny bych si s N
Vláďovi si můžete momentky z pochodu na internetových stránkách m

Erlbašský horský výšlap b
V neděli 29. kv
ročník Erlbašského horského výšlapu, 
posedmé ve spolupráci s 
zastoupenou lubskými p
turistiky. 
Letošního pochodu se za p
slunečného poč

1.285 turistů, což je nejvyšší počet úč
horského výšlapu. 
Naše kontrolní a občerstvovací stanovišt
opraveném náměstí před radnicí, které bylo realizováno v rámci 
„Programu Cíle 3 na podporu přeshrani
Českou republikou a Svobodným státem Sasko 2007 
Pro získání dotace na úpravu náměstí bylo jedním z mnoha bod
akce (chystají se Hraniční slavnosti a Váno
Přes naše kontrolní a občerstvovací stanovišt
Tradičně dostávali chléb s česnekovou pomazánkou a 
podotknout, že turistům chutnalo, byť př
Zdařilá akce by nebyla možná bez nadšených pomocník
vynikající pomazánku a čaj zajistila školní jídelna pod vedením Zdeny Tulisové, trasu zna

Obrázek z cíle 

červen 2011 

Lubská desítka 
Letošního prvomájového turistického pochodu se zúčastnilo 23 českých a 57 německých nadšenc

a v pomyslném směru hodinových ručiček obešli Luby, aby se od rozhledny u golfového klubu 
así viděli překrásná krajinná panoramata s naším mě

 rozkvetlé jaro jim nabídlo širokou škálu zelené v listech stromů i trav, žluté koberce pampelišek a bíle 
ěmečtí sousedé se o krajině kolem Lubů zmiňovali pochvaln

Z dvaadvaceti domácích a jednoho chebského turisty byl nejstarším účastníkem (již tradi
k však trumfli 81letá Luise Jahn a celkově nejstarší účastník 84letý Gerhard Eich

li „stálé“ turisty z Wernitzgrünu, Erlbachu a zmíněného Markneukirchenu, p
u, Zwoty, Breitenfeldu, Schönecku a Oelsnitz. Jediné prvenství jsme získali v kategorii 

nejmladších: celou trasu na tatínkových zádech prohopsala dvouletá Nikol Čechocká a tém
ětšina startujících zůstala v Kozabaru i na oběd, takže snad byli spokojeni také 

íprava pochodu se neobešla bez finanční a organizační pomoci města Luby, Anity Pourové a Evy Záplatové, 
Vlasty Tomanové, Josefa Holpucha ml. a Jana Kreuzingera. Zvláštní poděkování 

Vladimíru Glázrovým. Bez pomoci Kristiny bych si s Němci mnoho nepopovídal a
žete momentky z pochodu na internetových stránkách města prohlédnout i vy. 

Erlbašský horský výšlap byl rekordní
li 29. května se konal již 32. 

ník Erlbašského horského výšlapu, 
posedmé ve spolupráci s českou stranou, 
zastoupenou lubskými přáteli pěší 

Letošního pochodu se za pěkného 
ného počasí zúčastnilo rekordních 

et účastníků ve 32leté historii 

erstvovací stanoviště bylo letos na nově 
ed radnicí, které bylo realizováno v rámci 

řeshraniční spolupráce mezi 
Svobodným státem Sasko 2007 – 2013“. 

ěstí bylo jedním z mnoha bodů i užívání náměstí pro spole
ní slavnosti a Vánoční setkání). 

anoviště vedla nejdelší trasa, dlouhá 27 km, a stanovišt
esnekovou pomazánkou a čaj. Jako „bonus“ bylo letos podáváno i pivo zdarma a nutno 

ť před sebou do cíle v Eubabrunnu měli ještě náročných a kopcovitých 15 km.
ilá akce by nebyla možná bez nadšených pomocníků, kterým chci tímto poděkovat: 

aj zajistila školní jídelna pod vedením Zdeny Tulisové, trasu zna
Tomáš Lenc ml. a moje maličkost. Znač
Jindřich Desort a V. Glázr. 
Při samotném pochodu pak kromě již zmín
s razítkováním, mazáním chlebů a naléváním 
Eva Kreuzingerová, Radka Polívková, Daniela a Radek Mal
Každoroční dík patří Martinu Lukešovi a jeho kluk
služeb, kteří opět perfektně zajistili nutné technické zázemí 
stoly a lavice, ledničku, atd. 
Zvláštní poděkování patří panu Petru Holišovi, který nám posky
sponzorský dar ve výši 500,- Kč.  

Za přátele pě
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Jindřich Desort 
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DŘEVOVÝROBA 
Karel Mikulanda 

 

Nabízí trámy, prkna, plotovky, rýgle 
a jiné dřevěné výrobky 

Dobré ceny 
a doprava při větším odběru v regionu 

zdarma! 

 

Dále nabízím 

AUTODOPRAVU 
do 3t přepravovaného zboží 

 

Kontakt – Karel Mikulanda, 
 Sokolovská 626, 

351 37 Luby 

 tel.: 605 905 327 

e-mail: kiam@quick.cz 
 

    

Petr Lukeš 
∗ žaluzie: vertikální + horizontální 
∗ těsnění: do oken a dveří (frézované – silikonové, me-

ziskelní – samolepící, nastřelovací – do prahů). Zajistí 
Vám dokonalé utěsnění oken a dveří. Životnost siliko-
nového těsnění je 25–30 let. Náklady na pořízení se 
Vám vrátí za ¾ až 1 topnou sezonu. 

∗ polstrování dveří: různých barev a materiálů 
∗ shrnovací dveře: dřevěné, plastové, koženkové (různé 

barvy, plné nebo prosklené) 
∗ shrnovací stěny: koženkové v různých odstínech 
∗ garnyže, vitrážky, záclonové tyče: různých materiálů 

a barev 
∗ rolety: vnitřní – látkové, venkovní – plastové a hliní-

kové 
∗ venkovní zastínění: balkonové i zahradní, markýzy 
∗ protihmyzové sítě: na okna a dveře 
∗ samolepící tapety + okenní fólie: na dveře, umakart, 

sklo 
∗ zástěny na sprchové kouty a vany: shrnovací a za-

souvací 

Instalaci Vám provede firma: 
Žaluzie – Lukeš 
Anglická 310/65, Františkovy Lázně 351 01 
Tel/Fax: 354 543 424  Mobil: 603 871 040 
E–mailová adresa: info.lukes@tiscali.cz 

Slevy: důchodci - 3%, novomanželé - 3%, SPHERE - 3% 

Firma je plátcem DPH 
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Vzniká turistický oddíl  
Vážení příznivci turistiky! 
Právě vzniká turistický oddíl pod TJ Strunal Luby. 
Důvodem je rozšíření, zkvalitnění a případně 
vybudování nových turistických cest, cyklostezek 
a běžeckých stop v okolí Lubů a jejich napojení na 
sportovní areál Kegelberg v sousedním Německu. 
Tam již několik let existuje kompletní ucelený 
systém. 
Vzhledem k tomu, že u nás se tato problematika 
stále moc neřeší, chceme jít toto cestou. Požádala 
nás o to německá strana prostřednictvím základní 
školy, se kterou má již dlouholetou spolupráci. Ta 
se v posledních šesti letech stále více rozvíjí.  
Tímto oslovujeme všechny příznivce veškeré 
turistiky (pěší, cyklo, vodní) zvláště pak běžkaře, 
přihlaste se, ať je nás co nejvíce! Hlásit se můžete 
na e-mailu: 
zsluby@tiscali.cz nebo koudy.st@seznam.cz. 
Také na telefonním čísle 736481610. 
Sportu zdar! 

Petr Plzák 
 

POZVÁNKA 
Sbor dobrovolných hasičů v Lubech Vás srdečně 
zve na: 

Den otevřených dveří 
který se bude konat dne 25.6.2011 od 14 hodin 

v hasičské zbrojnici 
Na programu: 
Ukázka hasičské techniky, možnost prohlídky 
hasičárny a soutěže pro děti. Nebude chybět ani 
občerstvení a hudba. K dobré náladě bude hrát 
skupina Dr.soni. Neváhejte, přijďte a dobrou 
náladu s sebou. 

Hasiči Luby 
 

Co připravuje ZŠ na konec 
školního roku 

23.6. 
-  15.30 Školní akademie – velký sál MěKS Luby  
 
27.6. 
-    9.00 Fotbalový turnaj žáků 5. – 8. ročníků mezi 

ZŠ Luby a Gym. Markneukirchen –                         
sportovní areál ZŠ Luby. 

 
29.6. 
-  15.30 Poslední zvonění a vítání nových prvňáků 

– velký sál MěKS Luby 

 
 

 

Roháči Roháči Roháči Roháči ––––    diváci 6 : 39diváci 6 : 39diváci 6 : 39diváci 6 : 39    
Použil jsem titulek ze sportovního žánru, hrálo se 
totiž mistrovství světa v ledním hokeji. Podíváme-li 
se tedy na výsledek, jako diváci jsme vyhráli, bylo 
nás v sále o pár více. 
Podíváme-li se ovšem na poměr lidí na jevišti 
a v sále, zde jsme jasně prohráli. Pár posluchačů 
vepředu, pár vlevo, pár vpravo, kolem spousta 
volných židlí. 
Nevím, nakolik jsou hráči a zpěváci loketské 
skupiny Roháči na takový poměr zvyklí, či zda jsou 
profíci a nedají to znát, každopádně odvedli krásné 
a pohodové vystoupení. Dvě hodiny známých 
i méně známých písniček, hraných bez přestávky 
a jen s krátkými slovními vstupy, byly velkou 
odměnou těm, kteří dali přednost kultuře před 
hokejem (naši v ten čas ale nehráli) a vlastní 
lenorou.  

Jan Kreuzinger 

HumorHumorHumorHumor    
V době totality probíhá v televizi soutěžní pořad.  
Jedna otázka zní: Máte rádi Sovětský svaz?  
Ano, dva body. 
Ne, dva roky. 

Inzerce 

P r o d e j   s l e p i č e k 
Drůbež Červený Hrádek, firma Dráb, 
opět prodává slepičky snáškových plemen 

Dominant žíhaný, kropenatý, 
černý a bílý. 

Mimosezonní prodej 

Cena v akci – 120 - 135 Kč 
 

Stáří slepiček - 14 – 17 týdnů 
 

Prodeje se uskuteční: 

Luby - u benzínové pumpy 
V neděli 19. června 2011 

ve 14.35 hodin 

Případné bližší informace na tel: 

728605840                415740719 

728165166 
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Vyberte si v knihovn ě 
Susanna Kubelka: Druhé jaro Mimi Tulipanové. 
Mimi je průkopnicí nové doby, v níž 40, 50 a 60 let pořád ještě představuje mládí a 70 zdaleka ne stáří. Ukazuje 
nám, jaký může být život: prostě ÚŽASNÝ! 

Clive Cussler: Pacifický vítr. 
K hlavnímu hrdinovi tohoto poutavého příběhu Dirku Pittovi připluje z moře nevelké kovové pouzdro pocházející 
ze zmizelé nukleární ponorky Starbuck. Uvnitř pak nalezne zprávu, svědectví o tragédii a hrůze… 

A.J.Hartley: Zlomená pečeť. 
Záhadná smrt katolického kněze kdesi v tropech a neochota úřadů k ní podat vysvětlení vzbudily podezření u jeho 
bratra Thomase, středoškolského profesora, který přišel o zaměstnání. V pátrání po důvodu a místě bratrovi smrti 
se mu snaží zabránit a posléze ho i fyzicky zlikvidovat nemilosrdná skupina náboženských fanatiků, kteří převzali 
jména jezdců z apokalypsy. 

Marsha Kocábová: Ani tady, ani tam. 
Strhující text o tom, jak žila a žije manželka legendárního rockera, politika a podnikatele Michaela Kocába. 
Nahlédnutí do zákulisí polistopadové politiky, neznámá fakta o odsunu sovětských vojsk, a především otevřená 
fakta o odsunu sovětských vojsk, a především otevřená výpověď o vlastním soukromém životě. Jak vidí 
předrevoluční i porevoluční Čechy Američanka žijící čtvrt století v Praze? To vše a ještě mnohem více se dočtete 
na stránkách této poutavé publikace. 

Carol Shieldsová: Ledaže. 
Nositelka francouzského Řádu umění a literatury. 
Reta, hrdinka románu má mnoho důvodů ke štěstí. Poklidný a spokojený život jí však náhle naruší odchod 
z domova nejstarší dcery Nory, která bez slůvka vysvětlení skončí jako žebračka na torontském nároží s cedulí 
DOBRO na krku. Reta, ochromená ztrátou dcery, se snaží vypořádat se s komplikovaností tohoto pojmu a dává se 
do boje s autoritami  které srazily její dceru na kolena.  

Sınke C.Weiss: Poslouchej, zabíjej, nebo zemři. 
Skutečný příběh malé dívky, bojující v armádě dětských vojáků. 

Pro inspiraci při modernizaci bydlení: časopisy v knihovně - Pěkné bydlení, HOME (český průvodce moderním 
bydlením), Moderní byt. 
knihy: Dveře, okna, schodiště. Nová koupelna. Nové podkroví. Nová kuchyně. Zdravé bydlení. Koupelny, 
bazény, sauny. 

Obrázky z historieObrázky z historieObrázky z historieObrázky z historie    
Rodinná hrobka, kterou si nechal postavit roku 1822 generálmajor Franz Ritter von Rousseau. Stála nalevo před 
kaplí Panny Marie (viz menší foto). 
Lubské panství a tím i zámek získal do vlastnictví roku 1816, v roce 1840 vše prodal svému švagrovi Josefu Karlu 
Edlenu von Starckovi. 

Generálmajor von Rousseau zemřel 16. ledna roku 
1853 v Praze ve věku 83 let. Jeho tělesné ostatky byly 
uloženy v rodinné hrobce na lubském hřbitově. 
Předtím již byla v hrobce pochována jeho manželka 
Anna Rousseau a jeho dcera Apollonia, která zemřela 
ve věku 13,5 let dne 28.08.1833. 
Kdy byla hrobka zbourána, mi není známo. 

Jan Kreuzinger
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Zprávy ze zastupitelstva 
♦ Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Hrabovská, Kubeš, Pavlovský, Pessel, Šulcek, Valovič. Omluven: p. Knapčík  

♦ ZM schválilo prodej pozemku p.č. 1706 (části cca 875 m2) v kat. území Opatov panu Alešovi Kastlovi za cenu obvyklou 
70,-Kč/m2 (všichni pro).  
ZM schválilo pronájem nebytových prostor v MKS sdružení Radioklub Luby (všichni pro). Jedná se o 1 volnou místnost 
o rozměru cca 13 m2, nájem bude 0, Radioklub bude hradit pouze služby spojené s nájmem (energie, vodu).  
Zastupitelé opakovaně projednali žádost paní Zory Kutmanové o prodej pozemku části p.č. 132/1 (cca 11 m2) v kat. území 
Luby I a záměr prodat tento pozemek na základě místního šetření schválili (všichni pro) . Pro záměr prodat pozemek část 
p.č. 196/1 (cca 352 m2) v kat. území Opatov u Lubů hlasovali všichni přítomní zastupitelé.  
ZM neschválilo záměr pronajmout pozemek část stav. p.č. 229 (102 m2) v kat. území Luby I (všichni proti), pozemek by 
měl sloužit pro všechny nájemníky domu č.p. 224, který na této stavební parcele stojí. Všichni přítomní zastupitelé 
odsouhlasili záměr prodat pozemek část p.č. 959/14 (340 m2) v kat. území Luby I.  
Zastupitelé schválili bezúplatný převod pozemků p.č. 96/5 o výměře 1236 m2, p.č. 503/1 o výměře 342 m2, kat. území 
Horní Luby a p.č. 2819/2 o výměře 1071 m2, p.č. 2176/5 o výměře 1005m2, p.č. 3106 o výměře 2778 m2, v kat. území 
Luby I, z majetku Pozemkového fondu ČR do vlastnictví města Luby (všichni pro). 

♦  Paní Dvořáková seznámila zastupitele s výsledkem výběrového řízení na zakázku „Projektová dokumentace projektu 
Budování kapacity pro místní rozvoj města Luby“. Jednalo se o zakázku malého rozsahu podle předpokládané hodnoty 
plnění, a proto se postupovalo formou výzvy 3 společností k podání nabídek (v souladu s podmínkami Regionálního 
operačního programu soudržnosti Severozápad). Komise v souladu se stanovenými zásadami provedla ohodnocení 
nabídek a jako nejvhodnější nabídku vyhodnotila nabídku uchazeče ELECTROSUN, s.r.o. za nabídkovou cenu 
1.187.000,-Kč (bez DPH). Na 2. místě se umístila nabídka Petra Hradila z Chebu s nabídkovou cenou 1.235 tis. Kč (bez 
DPH) a jako nejméně výhodná skončila nabídka Ing. Jiřího Krále z Chebu s nabídnutou cenou 1.500 tis. Kč (bez DPH). 
Zastupitelé schválili uzavření smlouvy o dílo na Projektovou dokumentaci projektu Budování kapacity pro místní rozvoj 
města Luby s firmou ELECTROSUN, s.r.o. za nabídnutou cenu bez DPH 1.187.500,-Kč (6 pro, 2 se zdrželi hl.). 

♦  ZM bylo seznámeno s návrhem rozpočtových opatření rozpočtu města pro rok 2011 (viz. příloha na MěÚ). Po projednání 
ZM schválilo rozpočtové opatření, které zvyšuje výdaje o 25.750 tis. Kč a na druhé straně zvyšuje příjmy o 20.750 tis. Kč 
(6 pro, 2 se zdrželi hl.). Na straně výdajů došlo k navýšení především investičních výdajů na vybudování nové kanalizace 
a to o 25.000 tis. Kč. Z toho 750 tis. Kč činí vypočtená daň z příjmu za obec. Stejná částka je však také na straně příjmů, 
protože příjemce celé této daně je zase obec. Zbylých 20.000 tis. Kč na straně příjmů představuje financování kanalizace 
z úvěrového účtu. Tento úvěr bude v průběhu výstavby okamžitě splácen poskytnutou dotací. K úpravě rozpočtu příjmů 
a výdajů těchto dotací dojde po podpisu smlouvy o dotaci jednak se SFŽP a s Krajským úřadem a dále se společností 
Chevak Cheb, a. s., která se také bude na financování podílet. Dalším příjmem obce v návaznosti na financování 
kanalizace bude vratka DPH, kterou si budeme nárokovat u finančního úřadu. 

♦  Plnění rozpočtu města za 1. čtvrtletí letošního roku nevykazuje zatím znepokojující vývoj. Celkové příjmy po konsolidaci 
jsou 7.481 tis. Kč, celkové výdaje po konsolidaci 6.870 tis. Kč. Velmi důležité je, že sdílené daňové příjmy, které jsou 
jedním z rozhodujících příjmů obce, v součtu odpovídají plánovanému rozpočtu (plnění na 28 %). Jediným problémem ve 
financování obce začínají být investiční akce financované z dotací, ale to by mělo být do konce účetního období dořešeno 
a nemělo by to nikterak ohrozit hospodaření města.  
ZM vzalo zprávu o plnění rozpočtu za 1. čtvrtletí 2011 na vědomí. 

♦  Zastupitelé byli podrobně seznámeni s aktualizací Integrovaného plánu rozvoje města Luby na roky 2008-2013. Do 
seznamu plánovaných akcí byly navrženy další úpravy v hasičárně a nákup auta s plošinou pro hasiče, dále obnova naučné 
stezky a oprava silnice z Lubů na Vackov, naopak byl vyjmut sběrný dvůr. Pan starosta vyzval ZM, zda mají něco 
k doplnění, případné návrhy na doplnění budou projednány na příštím zasedání ZM a poté by mělo dojít k jeho schválení. 

♦  Zastupitelstvo města bylo seznámeno s návrhem zprostředkovatelské smlouvy s firmou PRO FUTURO Cheb, spol. s r. o., 
jejímž předmětem by mělo být obstarání příležitosti uzavřít smlouvy o nájmu bytu s třetí osobou, která není občanem 
města Luby. Pan Pessel doladí ještě se zástupcem bytové komise způsob, jakým bude o zájemci bytu rozhodovat bytová 
komise, a se správou BF přizpůsobení nájemní smlouvy těmto nájemníkům. Ke schválení smlouvy dojde na příštím 
zasedání ZM.  

♦ Paní Mgr. Hrabovská informovala zastupitele o oslovení městem Kraslice, aby se město Luby zapojilo spolu s dalšími 
okolními městy do centrálního odběru elektřiny a plynu, což by pro obce znamenalo možnou finanční úsporu za energie. 
Firma eCENTRE by zrealizovala výběrové řízení na dodávky elektřiny a plynu pro zúčastněné obce, a tím by se daly 
nasmlouvat výhodnější ceny energií. Zatím je vše ve fázi jednání, až bude známa analýza eCENTRA, budou zastupitelé 
informováni a rozhodnou, zda se město pro společný odběr s ostatními městy rozhodne.  
Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

♦ ZM bylo informováno o dotačním titulu Zelená úsporám. Ministr životního prostředí uznal pochybení při přijímání žádostí 
od občanů na dotace z programu Zelená úsporám, jehož důsledkem je fakt, že v programu chybí několik miliard korun. 
Aby mohlo být uspokojeno co nejvíce žadatelů fyzických osob, rozhodl, že zruší program pro obce z tohoto dotačního 
titulu a nedá obcím nic ze slíbených 4 miliard Kč. Město Luby podalo úspěšnou žádost na projekt „Úspory energií 
v objektu MŠ a MěDDM v Lubech“ a již několik měsíců čeká jenom na Rozhodnutí o přidělení dotace. Zatím nikdo 
oficiálně město neinformoval, ale s největší pravděpodobností dotaci nedostaneme. Nějakým způsobem se angažuje Svaz 
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měst a obcí ČR, který s rozhodnutím ministra zásadně nesouhlasí a snaží se získat jiný dotační titul pro obce, aby mohly 
své projekty na úsporu energií zrealizovat. Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

♦ Paní Dvořáková informovala ZM o časové prodlevě v získání rozhodnutí o dotaci z programu Podpory obnovy a rozvoje 
venkova, jehož účastníkem jsme se stali jako obec, která získala ocenění modrá stuha v krajském kole soutěže Vesnice 
roku 2010. Přihlášení se do tohoto dotačního titulu byla pro obec jediná možnost jak získat finanční ocenění 600 tis. Kč, 
proto jsme požádali o dotaci na vybudování parkoviště v Sokolovské ulici, což byl jak charakterem, tak finančním 
objemem jediný vhodný projekt, který jsme se chystali zrealizovat. Žádost jsme podali v lednu (nejzazší termín pro podání 
byl 21. únor) a opět čekáme na Rozhodnutí o dotaci a opět se termín pro rozhodnutí posouvá. Dle posledních informací 
z MMR mělo být vše rozesláno v 2. polovině dubna. Máme velký problém, protože projekt realizovaný z této dotace nejen 
že nemůže být dokončen a tím také užíván, ale částka, která má být placena z dotace, nemůže být proplacena. Tak se stalo, 
že máme neuhrazené faktury po lhůtě splatnosti ve výši cca 700 tis. Kč a nevíme, kdy budou moci být proplaceny. 
Musíme počkat na již zmíněné Rozhodnutí o dotaci, následně bude podepsána smlouva o dotaci mezi městem 
a ministerstvem na jejímž základě budou nastaveny tzv. limity výdajů na zvláštním účtu u některé vybrané banky. 
Neumíme odhadnout, jak dlouho to vše ještě potrvá, a nevíme, jak dlouho bude dodavatel Bögl a Krýsl ještě shovívavý 
a od kdy nám bude účtovat penále za nedodržení lhůty splatnosti.  
ZM vzalo informaci na vědomí. 

♦ ZM bylo seznámeno s žádostí pana Milana Oubrechta o opravu ulice Průběžná. Pan starosta navrhl, aby se případné 
opravy realizovaly až po vybudování nové kanalizace, která se svou výstavbou určitě zmíněné ulice také dotkne. Po 
ukončení bude nutné, aby se všechny ulice, kterých se výstavba dotkla, prošly a vyhodnotily, která bude jakou opravu či 
rekonstrukci potřebovat. Rozhodně však nedoporučil, aby se zde udělala nová silnice s asfaltovým povrchem, ZM návrh 
pana starosty odsouhlasilo (všichni pro). Pan Pavlovský a pan Holý se shodli na tom, že silnice by se dala odvodnit pouze 
vybudováním kvalitního žlabu, který by nadbytečnou vodu svedl mimo silnici, a tím by se po každém dešti netvořily 
louže. Dalším účinným opatřením by bylo, kdyby na silnici nejezdilo popelářské auto, ale to by občané museli v den svozu 
vyvážet své popelnice k silnici. Pan starosta tento návrh s obyvateli projedná. 

♦ Zastupitelstvo projednalo žádosti pana Maria Boučka o umožnění rozšíření svého bytu 1+1 v č.p. 224 v Sokolovské ulici 
o jednu místnost (z vedlejšího uvolněného bytu), případně o prodej obou bytů do osobního vlastnictví. Pan starosta prodej 
doporučil jenom v případě, že by byl prodán celý dům, to znamená, že by se svůj byt koupili i další dva nájemníci. Proti 
rozšíření bytu pana Boučka nic nemá, změna je technicky dobře proveditelná, tuto variantu doporučil a nechal o ní 
hlasovat. Pan Pavlovský navrhl, aby si pan Bouček pronajal oba volné byty v č.p. 224. Protože pan Bouček nebyl na 
zastupitelstvu přítomen, byl podán návrh, aby zastupitelé odsouhlasili i tuto možnost, aby se pan Bouček sám rozhodl, zda 
chce oba byty nebo zvětšení již pronajatého bytu o jednu místnost.  
Pro tento návrh hlasovali všichni přítomní členové ZM. 

♦ Předseda kontrolního výboru pan Hartl informoval zastupitelstvo o provedené kontrole. Kontrolováno bylo Městské 
kulturní středisko, kontrola byla zaměřena na majetek v MKS uvedený v inventárním seznamu. Všechny kontrolované 
položky z majetku byly nalezeny, kontrola opakovaně upozornila, že na některých položkách nejsou inventární čísla a toto 
je třeba doplnit. Dále bylo konstatováno, že v celém objektu byl pořádek a že je nutné udělat nějaké opravy (malování, 
oprava parket).  
ZM vzalo informaci na vědomí. 

♦ Pan starosta informoval zastupitelstvo i veřejnost o šetření Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže ve věci porušení 
zákona 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, v případě uzavření mandátní smlouvy na správu a údržbu domovního 
a bytového fondu města. Toto šetření vyvolal dopis adresovaný Krajskému úřadu, odboru kontroly, a jeho autory jsou 
Mgr. Šulcek, Bc. Pavlovský a pan Valovič. Předmětem jejich podání je především hospodaření bytového hospodářství. 
Krajský úřad konstatoval, že přezkoumání hospodaření za rok 2010, které neshledalo žádné závady a pochybení, (tak, jako 
i v minulých letech), již bylo ukončeno včetně Závěrečné zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města Luby. Další 
uvedené skutečnosti mohou být prověřeny až při přezkoumání hospodaření města Luby za rok 2011. Posouzení, zda byl 
porušen zákon 137/20006 Sb., o veřejných zakázkách nechal na Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže, kam podání 
zastupitelů postoupil.  
Pan starosta dále uvedl, že se mu nezdá slušné, že o tomto postupu nebyli informováni ostatní zastupitelé. K tomu uvedl 
zastupitel pan Pavlovský, že si myslí, že je vše v pořádku, protože on jako nový zastupitel, když viděl rozbor hospodaření 
zpracovaný panem Mgr. Šulckem, měl obavy, že se možná v hospodaření města dějí nějaké nezákonnosti a pokládal za 
svou povinnost toto dát odborně prověřit a posoudit. K tomu se vyjádřila Ing. Černíková, předsedkyně finančního výboru, 
že je také nová zastupitelka a že si myslí, že ji měli pánové informovat.  
K tomuto tématu proběhla následně diskuse, které se zúčastnili jak přítomní zastupitelé, tak občané. Bylo navrženo, aby se 
počkalo na výsledek kontroly a poté by se mělo zastupitelstvo sjednotit a společně pracovat ve prospěch města. Na tomto 
návrhu se přítomní nedohodli, protože až do konce jednání docházelo k výměně názorů a vzájemnému napadání. 
 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 20. června od 17 hodin v budově MěÚ, 2. poschodí, 
místnost č. 13. 

 


